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Utbygging av bredbånd i Meland Kommune  Bratshaug, 5. april 2017 

 

 

Angående søknad om midler til utbygging av bredbånd i Meland Kommune så 

mener vi at nordre del av kommunen er en bedre prioritering enn området 

Midtsundet - Litlebergen og Io. Dette baserer vi på ny informasjon som har kommet 

fra Telenor Bedrift. 

Telenor Bedrift bekrefter at en trafostasjon lokalisert på Kårbø har innlagt 

fibernett. Dette innebærer at en bredbåndsutbygging i området Landsvik - Skjelanger 

vil få en betydelig kostnadsreduksjon i forhold til tidligere antatt. Det vil også lette 

arbeidet med utbyggingen kontra å legge nytt fra Rossland. 

Telenor Bedrift melder også videre at de kan garantere bredbånd innen 60 dager 

etter oppstart av utbygging. En slik utbygging fordrer at bedrifter kopler seg til dette 

nettet, men vi mener at kommunen her må gå inn og forhandle frem en avtale som 

også innbefatter privatboliger og fritidsboliger. 

 

Et annet viktig incentiv for en utbygging på nordre del av øyen er at dette 

området er det området med absolutt dårligst nettforbindelse i kommunen. Ut i fra at 

man i dag regner en tilfredsstillende kapasitet på internett til å være rundt 3 Mb/s, og 

majoriteten av innbyggerne her ikke har dette, så ser vi på en slik utbygging som 

absolutt nødvendig. 

Denne utbyggingen vil også lede til at man muliggjør telefoni via WiFi, og slik vil 

man også løse en del av utfordringene med dårlig mobildekning i området. 

 

Vi ser på mulighetene for å få tildelt midler til utbygging som langt større i og 

med den nye informasjonen fra Telenor Bedrift. Det vil lette arbeidet, og det vil være 

behov for langt mindre beløp, noe som er gode incentiver for en søknad. 
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